
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ždani č. 2/2023, konaného dňa 26. 04. 2023  

na Obecnom úrade v Ždani 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Program : 

1. Otvorenie, konštatovanie uznášania schopnosti 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola plnenia uznesení OZ 

5. Priority  Plánu rozvoja obce Ždaňa na roky 2023 - 2026 

 

6. Návrh VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉHO NARIADENIA obce Ždaňa č. 68 /2023 

o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej 

škole, o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v 

materskej škole, o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosti školského klubu detí, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a 

podmienky úhrady v školskej jedálni, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

vo výdaj nej školskej jedálni a o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosť centra voľného času. 

 

7. Určenie výšky nájomného v telocvični ZŠ Ždaňa 

8. Príprava projektovej dokumentácie pre projekt : „Zníženie energetickej náročnosti 

budovy základnej školy v Ždani“ 
8a. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2022  

8b. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 04/2023 – 09/2023 

8c. Fond solidarity - zrušenie 

9. Žiadosti 

 

10. Rôzne  :  

- Organizačný poriadok 

- Separovanie plastových odpadov na cintorínoch 

- Úprava športovej plochy a zelene na pozemku pri ZŠ 

11. Interpelácie 

12. Záver 

 

 

 

1/ 

Starosta obce privítal poslancov aj všetkých prítomných na druhom riadnom zasadnutí OZ 

v Ždani v roku 2023.  

 

2/ 

Konštatoval, že prítomní sú 9 poslanci z 9, OZ je uznášaniaschopné. 

Za zapisovateľku určil Janu Ružičkovú. 

 

Overovatelia :  Bartolomej Horňák 

   Július Takáč 

 



Návrhová komisia – stála – predseda komisie poveruje I. Gergelyho  vyhotovením návrhu na 

uznesenie 

  

3/ 

Program – uvedený v pozvánkach – starosta prečítal, doporučil doplniť o materiál hlavného 

kontrolóra do bodu : 

 8a – Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2022 

 8b – Návrh plánu kontrolnej činnosti na 04/2023 – 09/2023 

 8c – zrušenie Fondu solidarity 

 

Za tento program hlasovalo 9 poslancov. 

 

Doplňujúce návrhy : 

Ing. Frák : 

Návrh – k bodu5 a k bodu 8 – Ing. Kokarda konštatoval, že toto nie sú pozmeňujúce ani 

doplňujúce body programu 

 

 

4/ 

Kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia č. 1/2023 previedol starosta obce  

– bez doplňujúcich otázok a pripomienok 

OZ berie na vedomie 

Hlasovanie :  za – 9 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

5/ 

Plán rozvoja obce 

Doteraz platný Plán rozvoja obce bol vypracovaný na roky 2014 – 2022 a jeho platnosť už 

skončila 

- je pripravená aktualizácia Plánu 

- sú vytipované aktivity 

- na pracovnom stretnutí poslancov č. 1  - plnenie, nové aktivity, podnety občanov a poslancov 

- nové návrhy aj pracovnom stretnutí poslancov – 13.04.2023  

 - je to  živý dokument 

 - je možné dopĺňať  

 - 2024 – 2023 – je dosť aktivít 

   - aktuálne programovacie obdobie EÚ je do 2027, čerpanie eurofondov 

   - materiál na 8 rokov 

   - budú nové výzvy 

   - podpora od našich ministerstiev – program Slovensko 

- podrobný Plán rozvoja predniesol starosta, bude doplnený o požiadavky p. Jolany Vargovej -   

                   - spomaľovač na Lipovej ulici, prd detským ihriskom 

  - reflexné stĺpiky z ulice Mýtnej na Hornádsku 

  - na cintorínoch zriadiť miesto pre malé pomníky – urny 

 

 

Z obecných peňazí tieto aktivity nie je možné urobiť, je potrebné využívať eurofondy, výzvy, 

projekty ... /doteraz sme dostali cca 4 – 4,5 mil €/ 

 



Mg. Bakši – návrh – doplniť kamery – smer zo Skároša a z Trsteného pri Hornáde – vstup 

z Maďarska 

 

Starosta – antik nemá signál po okraje obce 

 

Ing. Peter Frák –  

1/ 2023 – 2030 

Akčný plán nazvať – 2023 – 2026 

 

Starosta – ak ho schválime, bude potrebné vytipovať priority, o 4 roky to bude treba 

prehodnotiť, 

 

Imrich Gergely – vyjde výzva – aby sme boli pripravení na viaceré možnosti 

 

Starosta – všetci máme pravdu, program budeme konzultovať 

 

Ing. Peter Frák – Akčný plán spracujeme, keď bude dokument na stole 

    - návrhy p. Jolany Vargovej – budú doplnené 

  K bodu  - 2.1.3 – nízka suma 3 mil. – aspoň 6 mil. 

    - v rámci vykonaných prác na kanál vložiť do potrubia aj ostatné 

vedenia 

    - teraz je naplánovaná rekonštrukcia elektrického vedenia na 

uliciach Abovská - Mýtna   

    - 2.2.1 – v poriadku 

 

Bc. Ján Karajos  - súťaž pre študentov – aktivita je pripravená 

 

Starosta – keďže už neboli  žiadne doplňujúce návrhy, p. Gergely predniesol návrh na uznesenie 

OZ schvaľuje Plán rozvoja obce 

Hlasovanie :  za – 9 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

 

6/ 

VZN 68/2023 

- zmeny – poplatok MŠ z 15,- € na 20,- € 

  §7 bod 1- /4€/mesiac/ 

       Bod 3 - od 1.5.2023 obedy zadarmo 

 

OZ schvaľuje VZN 68/2023 

Hlasovanie :  za – 9 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

 

7/ 

Určenie výšky nájomného v telocvični ZŠ 

 - je schválený cenník, upravuje sa poplatok za malú a veľkú telocvičňu – 8 a 16 € 

 



Hlasovanie :  za – 9 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

 

8/ 

Príprava projektovej dokumentácie – projekt - zníženie energetickej náročnosti budovy ZŠ 

v Ždani 

- po zrealizovaní projektu je potrebné preukázať najmenej 30% úspory 

- za projekt je potrebné zaplatiť 60 tis. € 

- nateraz projekt pre stavebné povolenie 

- ostatné veci až po schválení projektu 

- pri dnešných cenách projekčných prác nedostaneme lepšiu ponuku 

- už pre nás robili 

 

 

Ing. Peter Frák  - spraviť novú súťaž na PD 

     - znížiť cenu 

     - súťažiť len  - energetický audit a tým ušetriť      

     - podmienky stanoviť vo výbere 

 

Starosta – je k dispozícii 120 mil., už sú podané žiadosti v hodnote 47 mil. 

    - nie je čas 

    - je potrebné ušetriť 30 % energií 

  /strecha zateká, nie je zafúkaná, po zrekonštruovaní strechy dať na ňu 

fotovoltaiku 

    - je možné rozdeliť cenu – realizačná dokumentácia 

 

Imrich Gergely – stratíme čas, rozdiely – či vôbec budú... 

 

Starosta – nepotrebujeme robiť nové VO 

   - energetický audit budovy – projektant urobí  

  - cena 400 – 500 € za VO 

  - zatepliť len za to, čo dostaneme 

 

Bartolomej Horňák – už musíme vedieť, čo ideme robiť 

 

Mgr. Imrich Bakši – ak sa dá cena rozdeliť 

 

Starosta – stretnutie s projektantom, možným dodávateľom, limit PD za účelom posúdenia ceny 

 

OZ berie na vedomie prípravu PD 

Hlasovanie :  za – 9 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

8a/ 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2022 

OZ berie na vedomie 

Hlasovanie :  za – 8 



  Proti – 0 

  Zdržal sa – 1 /Ing. Frák/ 

 

8b/ 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 04/2023 – 09/2023 

 

OZ schvaľuje Plán kontrolnej činnosti  ... 

Hlasovanie :  za – 9 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

8c/ 

Fond solidarity – zrušenie 

Podnikateľská činnosť v KD – prebytok ide do Fondu solidarity, zmenil sa zákon, fond sa stane 

súčasťou Rezervného fondu, peniaze sa budú dať voľnejšie použiť 

 

Ing. Peter Frák  je to zákonná úprava 

 

OZ schvaľuje zrušenie Fondu solidarity a prevod finančných prostriedkov do Rezervného 

fondu. 

 

Hlasovanie :  za – 9 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

9/ 

Žiadosti – nie sú žiadne 

 

 

10/ 

Organizačný poriadok obce Ždaňa – bol z roku 2016, je aktualizovaný 

 

OZ berie na vedomie 

Hlasovanie :  za – 9 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

SEPAROVANIE PLASTOVÝCH ODPADOV NA CINTORÍNOCH 

- sú s tým starosti 

- je veľa plastov 

- urobiť kampaň 

 

Ing. Peter Frák – kampaň – zákaz používania plastov, začať robiť a o ½ roka otvoriť VZN 

 

Starosta – možno by opäť pomohol plagát 

Imrich Gergely – treba do dobre zvážiť 

 

Separovať, živé kvety sú finančne náročné 

 

Mgr. Imrich Bakši – aj veľké pomníky -  betónové mestá sú na zváženie 



     - separovať 

        - motivačne – živé kvety 

 

Ing. Peter Frák – na verejnosti – kampaň, motivovať ľudí, je to vízia – na mesiace, až roky, 

vniesť to do povedomia ľudí, nezakazovať, zmeniť myslenie 

 

 

ÚPRAVA ŠPORTOVEJ PLOCHY A ZELENE NA POZEMKU PRI ZŠ 

- do 3/2024 bude stavba dokončená – bytovky, ponúknuť súťaž pre študentov, alebo 

architektovi ohľadom úpravy plochy a zelene 

 

Ing. Peter Frák – osloviť VŠ – dizajn, návrh sa tvorí aj pol roka 

 

Imrich Gergely – osloví dekana VŠ 

 

NÁVRHY A PRIPOMIENKY : 

Mgr. Imrich Bakši – zrkadlá 

         - pribudne bytovka – koše na psie exkrementy, je otázka, kto ich bude 

upratovať 

 

Starosta – ľudia majú psov, chodia ich venčiť, mali by brať ohľad, že sú tu deti, udržiavaný 

trávnik, ... 

 

Július Takáč - kôš ku puptrackovej  dráhe  

 

Ing. Peter Frák – projekt MŠ – výber materiálov, víťaz by mohol predstaviť projekt 

   - končí podpora AČ – bude treba zvýšiť počet zamestnancov obce 

 

Peter Juhás – sprístupniť kontajner pre občanov – je sprístupnený, cez víkend po dohode s p. 

Gergeľom 

 

 

11/ 

Interpelácie 

 

12/  

Záver 

Starosta konštatoval, že program sme zvládli, poďakoval prítomným poslancom a občanom za 

účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

 

 

 

Zapísala :  

Jana Ružičková 

 

 

 

 


